


Byggherre Felles			
A Mottak og akutt voksen PHA			
Dato/tid: 08 jan 2024 8:00	Lokasjon:		
Ansvarlig Morten Tønnessen		Klassifiseringskode	
Beskrivelse Medvirkningsmøte 1 pulje 2		Neste møte i serien 12.02.2024 08:00	
Agenda			
001 <input type="checkbox"/>	08.00- Velkommen Gruppeleder ønsket velkommen Kjøreplan medvirkningsgruppe A.docx WFL-54577: Møte 1 pulje 2 - A Mottak og akutt voksen		
002 <input type="checkbox"/>	- 08.10 Presentasjon av deltagere Se vedlegg Gruppe A -Mottak og akutt voksen (Sør).xlsx		
003 <input type="checkbox"/>	08.10-08.15 Hvor er vi - hvor går vi? Se vedlegg Agenda Funksjonsprosjekt pulje 2 medvirkningsmøte 1 - Gruppe A.pdf		
004 <input type="checkbox"/>	08.15-08.30 Rask gjennomgang av overordnede tegninger og overordnede situasjonsplaner (Ark og Lark) se vedlegg 20122023_Medvirkning_GRUPPE_A.pdf		

<p>005</p> <p><input type="checkbox"/></p>	<p>08.30-09.30 (inkl.10 min. pause) Gjennomgang av aktivitet og funksjon i 7 rom (inne og ute), og utstyr tilknyttet rom (PO)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Rom som er unike og som kun finnes i funksjonsområdet for gruppe A - Eventuelle rom som krever «avvik» fra et standardrom som ble behandlet i forprosjektet - Identifisere eventuelle behov for nye standardrom <p>RFP til medvirkning, gruppe A, møte 1 (1).pdf Utstyrsliste til medvirkning, gruppe A, møte 1 (1).xlsx</p>
<p>006</p> <p><input type="checkbox"/></p>	<p>70.01.001 Balkong, skjermet (fra SRMAL.070.02)</p> <p><u>18 jan 2024</u> SRMAL.070.02 Balkong skjermet utgår og erstattes med SRMAL.070.04 Uterom, skjermet. <u>Alle balkonger og alle uterom på bakkeplan som er tilknyttet skjermingsrom, er tilknyttet denne standarden</u></p> <p><u>08 jan 2024</u> Marit Krogsrud frist: 15 jan 2024 <u>Kvalitetssikre beskrivelse av utstyrs- møbleringsbehov i balkong, skjermet</u> 15 jan 2024 <i>Gruppens samlede tilbakemelding:</i> <i>Solide møbler som ikke er lette å flytte/løfte/kaste. Balkong for å tilby skjermet pasient luft og lys. I den grad det er mulig har vi et behov for å redusere mulighet for innsugling, men dette avhenger mye av hvor virksomheten plasseres og hvordan tilstøtende uterom vil se ut.</i></p> <p><i>Balkong må ha mulighet for adgangskontroll av personell.</i></p> <p><i>(Samme funksjonsbehov for alle balkonger til skjerm PHA)</i></p> <p><i>(Marit Krogsrud)</i></p> <p><u>08 jan 2024</u> Marit Krogsrud frist: 15 jan 2024 <u>Kvalitetssikre beskrivelsen av funksjonskrav mht. type pasient, sikkerhet, aktivitet, osv.</u> 15 jan 2024 <i>Se forrige punkt (Marit Krogsrud)</i></p> <p><u>08 jan 2024</u> Marit Krogsrud frist: 15 jan 2024 <u>Vurdere behovet for skjerming mot innsyn vs. tilgang til frisk luft og åpenhet</u> 15 jan 2024 <i>Innsyn/åpen: Fokus er på innsyn. Hindre blamering. Rimelig tett – kan plast benyttes? med litt luft. Trespiler som er brannsikre og som kanskje kan "dreies" og velge innsyn?</i></p> <p><i>(Marit Krogsrud)</i></p> <p><u>08 jan 2024</u> Marit Krogsrud frist: 15 jan 2024 <u>Adgangskontroll? Skal pasienten ha fri tilgang til balkong?</u> 15 jan 2024 <i>Ja (Marit Krogsrud)</i></p>

<p>007</p> <p><input type="checkbox"/></p>	<p>02.07.061 Observasjonsplass, observasjon/speil ved urinprøvetaking (Unik)</p> <p><u>22 jan 2024</u> Julie Keinicke Jensen frist: 26 jan 2024 <u>Endre areal etter medvirkning; har merket observasjonsrom 02.07.061 som utgått, endret beskrivelse WC, HC 02.07.060 og laget et nytt rom - tøylager 02.07.078</u></p> <p><u>19 jan 2024</u> Morten Tønnessen frist: 22 jan 2024 <u>Slette rommet og etablere en tøynisje med lås</u> 22 jan 2024 Utført: 02.07.078 Lager, tøy - er etablert 02.07.061 Observasjonsplass - har utgått</p> <p>(Fanny Sæthre)</p> <p><u>16 jan 2024</u> Marit Krogsrud frist: 19 jan 2024 <u>Etablere tøynisje - hvor mange vogner skal denne inneholde? Låsbar/ lukket? Tilgang fra korridor, evt annet sted?</u> 16 jan 2024 Bør følge samme prinsipp/løsning som til et døgnområde, 2 m2. Tilgang fra korridor og mulighet for avlåsning. (Marit Krogsrud)</p> <p><u>08 jan 2024</u> Marit Krogsrud frist: 15 jan 2024 <u>Skal funksjonsrommet Observasjonsplass utgå i akutt mottak?</u> <u>Hvis ikke: beskrive funksjonsrommet</u> 15 jan 2024 Gruppen svarer at det ikke er behov for obs plass. Det er ønskelig med tøynisje i dette området. (Marit Krogsrud)</p>
<p>008</p> <p><input type="checkbox"/></p>	<p>02.01.543 Torg, møteplass for pasienter og ansatte (fra SRA.036.06)</p> <p>Det ønskes:</p> <ul style="list-style-type: none"> - 2 hvilestoler for personell - Informasjonsskjerm - Låsbar oppbevaring <p><u>18 jan 2024</u> <u>Tilbakemeldinger fra alle døgn-gruppene er sammenfattet, og RFP og UTS er oppdatert i SRMAL.036.06 Frontdesk, torg PHA</u></p> <p><u>08 jan 2024</u> Marit Krogsrud frist: 15 jan 2024 <u>Kvalitetssikre beskrivelsen av rommets funksjon og aktiviteter</u> 15 jan 2024 ok (Marit Krogsrud)</p> <p><u>08 jan 2024</u> Marit Krogsrud frist: 15 jan 2024 <u>Kvalitetssikre utstyrs- og møbleringsbehov i forhold til rommets aktivitet</u> - hva skal f.eks. lagres i låsbart skap el.l. 15 jan 2024 Runde kanter på benk og bord. Fastmonterte møbler. (Bør detaljers ytterligere ifm interiørvalg) (Marit Krogsrud)</p>

<p>009</p> <p><input type="checkbox"/></p>	<p>70.01.055 Uterom PHA, skjermet (fra SRMAL.070.004)</p> <p>Ikke behandlet, fordi rommet ikke er spesifikt for akuttmottaket.</p> <p><u>18 jan 2024</u> <u>SRMAL.070.04 Uterom, skjermet inkluderer informasjon fra SRMAL.070.02 Balkong skjermet, som dermed utgår.</u> <u>Alle balkonger og alle uterom på bakkeplan som er tilknyttet skjermingsrom, er tilknyttet denne standarden</u></p>
<p>010</p> <p><input type="checkbox"/></p>	<p>02.07.063 Venteplass, akuttmottak PHA Sør (avledet fra SRF.189.00)</p> <p><u>22 jan 2024</u> Julie Keinicke Jensen frist: 26 jan 2024 <u>Oppdatere tegninger for dette rom basert på tilbakemelding i medvirkning</u></p> <p><u>19 jan 2024</u> Stine Louise Johannessen frist: 23 jan 2024 <u>Endre møbler til fastmonterte sitteplasser 4 stk</u></p> <p><u>19 jan 2024</u> Morten Tønnessen frist: 22 jan 2024 <u>Oppdatere dRofus</u> 19 jan 2024 <i>Utført (Morten Tønnessen)</i></p> <p><u>08 jan 2024</u> Marit Krogsrud frist: 15 jan 2024 <u>Beskrive behovet for venteplasser og møblering i akuttmottak, med tanke på at det også er felles ekspedisjon med venteplasser, samt samtale-/besøksrom ved sengepostene</u> 15 jan 2024 <i>2-4 personer, med møbler som er sikret/ fastmontert, tilgang til vann, (Marit Krogsrud)</i></p>

011

02.07.076 Visitering, pasientmottak (Unik)



25 jan 2024

Venter på nødvendig avklaring fra OUS. Inntil videre så gjør ingen noe med dette rommet.

19 jan 2024 **Stine Louise Johannessen frist: 23 jan 2024**

Endre utstyrsliste iht til svar fra medvirkning

25 jan 2024

Må vente på svar OUS (Morten Tønnessen)

19 jan 2024 **Morten Tønnessen frist: 25 jan 2024**

Oppdater dRofus

25 jan 2024

Må vente på svar fra OUS. (Morten Tønnessen)

08 jan 2024 **Marit Krogsrud frist: 15 jan 2024**

Kvalitetssikre beskrivelse av rommets aktivitet og funksjon.

- behov for metalledetektering?

- sikkerhets scanner? Bodyscanner?

- annet utstyr?

15 jan 2024

Gruppen ønsker opplegg for å kunne ha bodyscann og metalledetektering- men må sees i sammenheng med sikkerhet med tilhørende driftskonsept som må detaljeres og avklares for PHA bygg. Dette følges opp av klinikkontakt videre i linjen.

Oppheng for hansker. Låsbart skap til diverse utstyr. En vask

(Marit Krogsrud)

012

02.07.060 WC, HC, observasjon urinprøve (Avledet fra SRA.198.03)



19 jan 2024 **Morten Tønnessen frist: 22 jan 2024**

Oppdatere dRofus

25 jan 2024

Utført (Morten Tønnessen)

08 jan 2024 **Marit Krogsrud frist: 15 jan 2024**

Avklare om det er behov for WC HC med speil for urinprøvetaking, eller om det skal være ordinært WC HC?

15 jan 2024

Gruppen melder ikke behov for OBS plass, men behov for HC/ WC (Marit Krogsrud)



Innspill:

- Glass fra 02.05.033 kontor til venterom
- Glasskorridorer vil bli skjermet
- Torg har noen begrensninger pga brann. Brannsikkert utstyr og møbler dersom branngardin skal unngås
- Det forutsettes at pasient i akuttmottak benytter dusj på pasientrommet.
- To dører fra alle undersøkelse og behandlingsrom i akuttmottak
- Visitering må være lukket rom, sykeste pasientene
- Plassering av inntil 2 biler utenfor. Kan ivaretas langs Sinsenaksen.
- behov for mellomlagring av pasienteiendeler som ikke er "klarert" for å tas inn i bygget
- Hvordan løse enkel tilgang til desinfeksjonsrom?
- Spesifisere eventuelt behov for O2 uttak i døgnområdet for ruspasienter

[rom PHA akutt oksygen.png](#)

23 jan 2024 **Julie Keinicke Jensen frist: 26 jan 2024**

Rom som skal ha oksygen uttak i rommet er plassert - som vist i vedlegg - mangler rom nr slik at dRofus kan bli oppdatert - kan jeg få oppgitt de 4 rom nr for disse rommene?

22 jan 2024 **Julie Keinicke Jensen frist: 26 jan 2024**

Fra medvirkningsgruppen: "Det er ønskelig å flyttet sengerom / opphold skjerm (02.01.400) ved mottakspost og plassere denne sammen med de to andre skjermingskapasiteter på motsatt ende. (3 skjerm kapasiteter sammen)

Det ønskes sluse rett inn i døgn fra akuttgarasje / akuttmottak.

Dører i korridor bør drøftes i denne sammenheng"

22 jan 2024 **Marit Krogsrud frist: 24 jan 2024**

Ønsker en beskrivelse av hvordan slusen skal fungere?

22 jan 2024

Pasienter kommer rett inn i «sluse» via ambulanseinngang hvor de blir tatt imot av ansatte hvor eiendeler kan gjennomgås/ ransaking. (Sikkerhet scann tilvarende NSP løsning bør diskuteres med tanke på pasienters autonomi, personalets sikkerhet og kontroll med rusmidler.)

Mottaksrom: Bør ligge tett inntil sluse. I tillegg til innkomtsamtale gjennomføres somatisk undersøkelse som kan være: Høyde, vekt, BT, blodprøve, spytt, hud, EKG osv. Rommet må være tilrettelagt med utstyr og ha plass til 4 personer (pasient, 2 ansatte og lege). Viktig med fluktveier slik at det må være 2 dører i rommet. Utstyr i rommet bør sikres med låsbare og robuste skap.

Ved innleggelse til døgn fra mottak følges pasienten videre til pasientrom/ skjerming. (Marit Krogsrud)

17 jan 2024 **Marit Krogsrud frist: 19 jan 2024**

Skal pasienter som er inneliggende PHA ha tilgang til oksygen og monitorering? Hvordan er bruken av akuttmottak - Us rom PHA tenkt brukt? Ønsker en prinsipielt svar for bruken av us rom akuttmottak og hv disse er tenkt brukt til.

18 jan 2024

Overvåking av overdosepasienter skal foretas i 2-4 rom i rusakuttmottak hvor det er behov for telemetri og O2. De bør plasseres så nært som mulig arbeidsstasjon (Marit Krogsrud)

17 jan 2024 **Kristin Spradbrow Treloar frist: 29 jan 2024**

Vurdere muligheter for avskjermet areal utomhus for personell i akuttmottak

	<p><u>17 jan 2024</u> Marit Krogsrud frist: 19 jan 2024 <u>O2 i i vegg:</u> - hvilke rom (gjærne med romnr) er ønsket for dette? - kan løsning med oksygenkolber/ flasker dekke behovet? 18 jan 2024 se besvarelse på punkt over (Marit Krogsrud)</p> <p><u>08 jan 2024</u> Marit Krogsrud frist: 15 jan 2024 <u>Vurdere hvor det evt. er behov for glassvegger, evt. foliert glass</u> 15 jan 2024 Gjerne glass fra 02.05.033. Men om det skal komme glass så må det være en mulighet for lamell/ gardin.</p> <p><i>O2 i vegg på 4 pasientrom i døgn som må være i nærhet av vaktrom, men behovet er også til videre avklaring ved klinikkontakt.</i></p> <p><i>Det er ønskelig å flyttet sengerom / opphold skjerm (02.01.400) ved mottakspost og plassere denne sammen med de to andre skjermingskapasiteter på motsatt ende. (3 skjerm kapasiteter sammen)</i> <i>Det ønskes sluse rett inn i døgn fra akuttgarasje / akuttmottak.</i> <i>Dører i korridor bør drøftes i denne sammenheng.</i> <i>(Marit Krogsrud)</i></p> <p><u>08 jan 2024</u> Marit Krogsrud frist: 15 jan 2024 <u>Gruppen beskriver og konkretiserer behov for utearealer for personell på vakt.</u> - spesifisere nærhetskrav 15 jan 2024 Nærhet til uteområder for vaktpersonell som ikke kan forlate sengeenhet grunnet bla beredskap på bemanning. Eks utgang fra pauserom. Enkel utemøblering for 8 personer. (Marit Krogsrud)</p>
014 <input type="checkbox"/>	10.20-10.30 - Oppsummering av aksjonspunkter
015 <input type="checkbox"/>	Oppfølging av aksjonspunkter og utstyrslister Gruppen svarer ut aksjonspunkter og gir innspill til utstyrslister via gruppeleder, slik at fagkoordinator kan oversende til PO innen mandag 15.1.24 kl. 16
016 <input type="checkbox"/>	Neste møte 12.2. 08.00-10.30
Deltagere (avhuket = tilstede) <ul style="list-style-type: none"> <input checked="" type="checkbox"/> Camilla Aanestad OSLO UNIVERSITETSSYKEHUS HF <hr/> <input checked="" type="checkbox"/> Elisabeth Sogstad Grannes HELSE SØR-ØST RHF <hr/> <input checked="" type="checkbox"/> Fanny Sæthre HELSE SØR-ØST RHF <hr/> 	

Iselin Thulesius TEAM AKER ANS

Julie Keinicke Jensen TEAM AKER ANS

Kristin Spradbrow Treloar TEAM AKER ANS

Marit Krogsrud

Morten Tønnessen SYKEHUSBYGG HF

Ole Eskil Simonsen

Ole Wang

Pernille Fagerstrøm TEAM AKER ANS

Stine Louise Johannessen

Thor Børre Sangesland OSLO UNIVERSITETSSYKEHUS HF

Eksterne deltagere (avhuket = tilstede)